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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Emberi Erőforrások Minisztériumát
vezető miniszterhez

,,Mi vár a kórházainkra?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Államkincstár adatai szerint június végére 3 5 milliárd forintra duzzadt a kórházak adóssága.
Az Állami Számvevőszék nyomatékosan jelezte a Kincstárnak, hogy a türelmi időnek vége, megszűnt

a kórházak mentessége a szigorú gazdálkodási szabályok alól.

Az utóbbi hetekben sok hazai hírportál adta le azt a hírt, hogy 40 kórháznak be kellene zárnia a
felhalmozott adósságállomány miatt. Elképzelhetetlennek tartjuk, hogy ma Magyarországon ilyen
megtörténhet! A Miniszterelnökség államtitkára egy tévé műsorban, ugyan nem túl meggyőzően, de
cáfolta a hírt, illetve elmondta, a ,,racionalizálásnak lenne értelme". Sajtóinformációk szerint Nagy
Anikó egészségügyért felelős államtitkár is ,,küzd" azért, hogy vegyék ki a kórházakat az érintett
szabály hatálya alól, biztosítsák továbbra is kivételezett helyzetüket, ám értesülések szerint eddig nem

járt eredménnyel.

A választókerületemben található két kórház is küzd az egyre növekvő adósságállománnyal. A júniusi
adatok szerint a tapolcai Deák Jenő Kórháznak már 74 millió forint, az ajkai Magyar Imre Kórháznak

pedig 420 millió forint az adóssága.



Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat:

Igazak-e a hírek, miszerint ha megszűnik a kórházak mentessége a szabályok alól,
valóban zárnak be kórházakat? Ha igen, mely intézményeket?

Amennyiben nem kell tartani bezárástól, a megnövekedett adósságállomány miatt
várható-e egyes osztályokon ágyszám csökkentés, kapacitás átcsoportosítás, vagy
funkcióváltás? Ha igen, mely kórházakat érinti (mely kórházból mely kórházba
csoportosítanak át) és hozzávetőleg hány ágyat érint a csökkentés?
Amennyiben a tapolcai, illetve az ajkai kórházban nem várható sem ágyszám csökkentés,
sem átcsoportosítás, sem funkcióváltás, úgy kérem ezt megcáfolni.

Köszönjük érdemi válaszát!

Budapest, 2018. július 27.

Tisztelettel,

Rig Lajos
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